
 

 

NNFK styrelsemöte Järpen 2020-11-06 

Närvarande: Christina Persson, Fredrik Ekedahl, Eva Perman, Kajsa Vallström, Jan Svensson, 

Kristina Edh, Emelie Holten  

§.1 Mötet öppnas 

§.2 Sekreterare Kajsa Vallström 

§.3 Justerare Eva Perman 

§.4 Föregående protokoll 

§.5 Dagordning 

 

Årsmöte  

FA följer SKKs regler ang årsmötet. Beslut att årsmötet skjuts upp till sommaren 2021, 

helgen 19-20 juni 2021 när det är klubbdag och utställning.  

Vem håller i årsmöte och klubbdagen?  

Eva fixar kontakt med Albacken  

 

Årsboken  

redaktör Christina Persson, Kajsa meddelar Jan A 

 

SM/FP 2021 

Ännu inte fått besked om finaldomare 

6 domare är klara 

Helst vill vi boka hotellet som förläggning. Kajsa/Christina kontaktar  

Eva kollar med vigor & sage ang täcken och foder till sponsring för SM  

 

Sponsorvägg   

för att lyfta vem/vilka som sponsrar, där vi fotar pristagare 

 

Vårens prov  

Kommissarie för vårens helgprov: 

19-21 mars 2021 Bruksvallarna – Provledare: Jan Svensson. Kommissarie Emelie Holten   

                    (Kajsa Vallström som stöd)  

9-11 april 2021 Rörvattnet – Per Grönlund 

21-25 april 2021 Lofsdalen FP/SM – Kajsa Vallström & Christina Persson 

 

Domaraspiranter ska in och hålla i prov 

Ansökan om mitt i veckan prov from januari/februari  

 

Höstens prov  

20-22 augusti 2021 Mittådalen, 1 parti/dag  Kajsa Vallström & Stefan Sandnes

  

3-5 september 2021 Edevik Huvudprov –   Kommissarie: Emelie Holten, Fredrik  

     Ekedahl 

     Provledare: Kristina Edh  



 

 
 

11-12 september 2021 Jättendal/Skogsprov Lena Blomström 

 

17-19 september 2021 Bruksvallarna / SGSK  Provledare = Christina Persson  

 

25-26 september 2021 Östjämtland/Skogsprov   

 

29 september – 3 oktober 2021 FP/SM Jan Svensson = SM general Jan Svensson 

     Provledare = Eva Perman  

 

 

Kassör 

Går igenom höstens prov 

 

Hemsida 

Styrelsen har givit en medlem i NNFK i uppgift, ideellt, att göra en ny hemsida för NNFK.  

Mycket positiv respons.  

Några frågor har kommit in till ordförande ang hemsidan. Jan har svarat berörda.  

 

 

Facebook 

I dagsläget finns en Facebook sida och en grupp. Behöver styras upp vart man lägger ut 

information.  

 

 

§.6 Tid för nästa möte 

 

§. 8 Mötet avslutas 
 

 

 

  

  

  

  

 

________  ___________________  ___________________________ 

Sekreterare Kajsa Vallström   Justerare Eva Perman 

 

 


